

吉力士弹性体经销商

剛發(香港)有限公司和剛發實業有限公司是 Polyone Corporation (以下简称 Polyone 或普立万)旗下业务部门 GLS Thermoplastic Elastomers (以下简称 GLS 或吉力士) 2016 年度的合格经销商。吉力士对经销商资格实行年审制度,每年 12 月 31 日前会明确该经销商资格或延长一年或终止。

剛發(香港)有限公司和剛發實業有限公司承诺严格遵守 Polyone 有 关经销商的规章制度("Terms and Conditions regarding Buyer Resale Polyone Products"),并不得对原产 GLS 的弹性体产品(以下简称 TPE 产品),包装及其产品相关资料作任何形式的变更。

如果对通过经销商购买的 GLS TPE 产品有疑问,可直接致电 86-512-62652600 或 852-26905332 询问吉力士相关客服人员。

俞弘强

亚洲区销售总监

吉力士热塑混合材料(苏州)有限公司

Polyone Corporation



GLS Announcement

The company, <u>COMPLEX (HK) LIMITED</u> and/or <u>COMPLEX GLOBAL LTD</u>, is authorized to resell TPE products of GLS Thermoplastic Elastomers (GLS is a company of Polyone Corporation) in 2016. GLS reviews the reseller's performance on yearly basis. Before Dec 31st each year, GLS will make a decision to either extend or terminate the cooperation for the coming year.

COMPLEX (HK) LIMITED and/or COMPLEX GLOBAL LTD, agrees to comply with the guideline of Polyone Corporation – "Terms and Conditions regarding Buyer Resale Polyone Products", and not to make any changes on TPE product itself, package and various product related documents.

If there is any concern about GLS products purchased, please contact GLS Customer Service Representatives directly by phone at 852-26905332 or 86-512-62652600 or even email me through Jevons.yu@polyone.com.

Jevons Yu

Sales Director Asia

GLS Thermoplastic Elastomers

Polyone Corporation